
BRM - 0063-2144104

PROTOKÓ¿ Nr 441 A4

Z kontroli Zarz4du Budynków Mieszkalnych w Jpdrzejowie
przeprowadzonej przez Komisjg Rewizyjnq Rady Miejskiej w Jpdrzejowie
w dniach 19 paídziernika, 8 i 30 listopada ora,z 10, 15 i zakoitczonej w dniu
16 grudnia2A04 roku.

Kornisja Rewizyjna w skladzie :

1. Pawel Smorqg - przewodnicz4cy
2. Stefan Fiutek - zastgpca przewodnicz4cego
3. Stanislaw Baraúski - czlonek
4. Krzysfof Chatupka - czlonek
5. Bogdan Król - czlonek

przeprow adzlla kontro I g Zar zqdu B udynków Mie szkalnyc h w J gdrzej owie .

Kornisja ustalila, 2e zobowiEzania i nale2noSci ZBM w latach 1999 - 2004
ksztahowaly sig nastgpuj 4co :

Stan na dziei: zobowiazania naleznoSci Íozmca
3 l XII 1999 320 857.00 t92 037.90 1 2 8  8 1 9 . 1 0
3l xrr 2000 498 989.95 324 090,80 174 899.15
31 Xrr 2001 700 167.86 s02 43s.23 197 732,63
31 Xrr 2042 880 302.95 690 737.47 189 s65.54
3l xII 2003 I l l5 553,24 794 822.29 320 730.95
31 VIII 2OO4 9 5 5  1 7  5 , 1 1 464 96.70 494 978"41

Wedlug stanu na üiefi 29 listopada 2004 roku w ZB,}v4 w Jpdrzejowie
zatrudnionych jest bezpoérednio na etacie 39 osób. Przecigtna placa wynosi:
netto I 144,01 zl; brutto 1 629"59 zl. Na umowg zlecenie zatrudnionych jest 5
osób zplacq(lEcznie) na rniesi4c netto 4 I13,86; brutto 5 408,00 zl.

Kornisji zostaly przedstawione nastppuj4ce dokumenty: I
1. Informacja o dziaLalnoéci ZBl/r w Jgdrzejowie w okresie od l.0l .2004 r. A tdo 31. 08. 2004 r. i' 
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2. Inwestycje obce wykonane w 2004 roku (I- VII) fia rzecz zasobów
mieszkani owych administrowanych przez ZBM .

3. Zestawienie kosztów Zarzqdu Budynków Mieszkalnych w Jpdrzejowie
za 8 miesigcy 2004 r.

4. Wykaz robót remontowych wykonanych przez ZBl|;/' w Jgdrzejowie za
okres 1.01- 30.06 2A04 roku finansowanych z dotacji gminnych.

5. Do wgl4du Kornisji Rewizyjnej przedstawiony zostal dokument pn.

,,Wykaz najemców lokali, u których egzekucja naleZnoéci stala sig
bezskutec zna na dzien dzisiej szy".

6. Naliczenie funduszu remontowego dla wspólnot rnieszkaniowych
przypadajqcy na mieszkania komunalne (nie wykupione) na 31. 08. 2004r.

7 . WielkoSci doplat do czynszu za lokale socjalne od 2000- 2004 roku.
8. Do wgl4du przedstawione zostalo pismo Burmistrza skierowane do

Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych w Kielcach z dnía 6 lipca
20A4 roku, a tak2e odpowiedí z P.IO nr Rdfo- 44135a/2004 z dnia l0
wrzeSnia 2004 roku.

9. Statut ZB]ll[
lO.Wykaz pracowników zatrudnionych w ZBM wraz ze sredni4 plac4- stan

na 29 . 11 . 2004 rok ( do wgl4du komisji).

Na posiedzenie Komisji przybyla Przewodnrczqca Rady Miejskiel
E. WiSniewska, która poinfonnowala zebranych, 2e w zwiryku z brakiem
Protokolu Pokontrolnego Kornisji Rewizyjnej dotycz4cego ZBM, kwestig tp
nalely przelolyó na III dekadg grudnia, kiedy bgdzie zorganizowana sesja
dotycz4c a analizy wyl4cznie Zar zqdu B udynków Mie szkalnyc h.
Po otrzymaniu pozytywnej opinii wszystkich czlonków Komisji przewodnicz4ca
opuScila posiedzenie.

Komisja Rewizyjna po zapoznaniu sig z dokumentami przedstawionymr pÍzez
Kierownika ustalil a, 2e naIeíy'.

i Dopracowaó Statut (zmiana zapisu ,,ZarzEd" na ,,Burmistrz"),';> 
Przy zmianie Statutu Komisja wnosi o zamieszczenie zapisu-

,,wszelkie umowy finansowe jak i zlecenia podpisuje kierownik
wraz z Glównq Ksipgow4 zakladu",-F 
Komisja zobowiqzuje kierownika do tego, aby wszystkie proste
prace remontowe wykonywal we wlasnym zakresie (swoimi
pracownikami),

i;:ü:TTl,il;il#:,T:5:ffTJ,:3*;,ff?1,.:"i[#?"i,::; ,
stwierdzila nieprawidlowoSci iw zwiqzku z tym stawia wniosek: 
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WI\IOSEK I
Komisia wnioskuie o zobowiazanie kierownika. abv wszvstkie prace zlecone
bvtv zlecane tvlko i wvlacznie w formie przetargu zgodnie z ustawa ..nrawo
zamówieú Publicznvch".

Komisja Rewizyjna dokonala objazdu ZarzEdu Budynków Mieszkalnych
iw mviqzku z tym stwierdzila:
Brak dokumentów przetargowluch prz)¡ inwest)¡cji pn. ..Odwodnienie bloków
prz)¡ ul. Przypkowskiego 60 i 62"

Nastgpnie Bunnistrz Janusz Woániak przedstawil ,,Plan Finansowy Zakladv
Budzetowego "na rok 2003 oraz20A4.

Kornisja Rewizyjna postanowila kontynuowaó spotkanie w sprawie ZBll/4
w pi4tek 10. 12. 2004 roku o goü. 11.00

PrzewodniczEcy Kornisji Rewizyjnej poinformowal zebranych, 2e otrzymal
z Zarzqdu Budynków Mieszkalnych w pózniejszym terminie dodatkowe
dokumenty w postaci:

a. Wykazu robót wykonywanych przez obcych wykonawców na rzecz ZB}v[
w latach 2003 i2004,

b. Dokumenty dotycz4ce inwestycji ptt. ,,Odwodnienie bloków przy
ul. Przypkowskiego 60 i 62"

WNIOSEK II
Komisia zobowiazuie Kierownika ZBM. abv dokumenfv przetargowe bvlv
komnletowane talq abv byh dostepne w kaidei chwili.

Po przedyskutowaniu przedstawionej przez Zarz4d Budynków Mieszkalnych
dokumentacji Komisja postanowila sformulowaó wnioski bgd4ce
zobowi1zaniem Burmistrza do podjgcia stosownych kroków.

WNIOSEK III
Komisia Zobowiazuie Burmistrza do zmianv sposobu rozliczania oplat za
wode, wvkonvwanvch obecnie przez ZBM w ten sposób, abv bezpoSrednio
Zaklad Wodociasów i Kanalizacii pobieral onlafy od mieszkaúców lokali
socialnvch i komunalnvch. I

'\ .'4

.: /"I,(t * , - / '  

( r ,

:,/
¿

I
I

\ l



WNIOSEK IV
Komisia zobowiazuie Burmistrza do zmianv umowv w celu przeiqcia

SciasalnoSci nale2no5ci za energiq cieplna przez Dalkie Termike w stosunku
do Zarzadu Budvnków Mieszkalnvch.

WNIOSEK V
Komisia zobowiazuie Burmistrza, abv doplatv do mieszkaú socialnvch i
dodatki mieszkaniowe terminowo wptvwah do Zarzadu Budvnków
Mieszkalnvch w Jedrzeiowie.

Nastgpnie Komisja roztnawiatana temat zatrudnienia w zakladzie. Wedtug

,,Planu Finansowego" zatwierdzonego przez Burmistrza w zaklaüie powinno
byó zatrtdnione 36 osób, natomiast w dokumentach przedstawionych przez
kierownika ZBM (w zalqczniku do protokolu) sytuacja wyglqda inaczej, dlatego
Komisja stawia wniosek.

WNIOSEK VI
Komisia wnioskuie o zwervfikowanie stanu zatrudnienia w Zarzadzie
Budvnków Mieszkalnvch w Jedrzeiowie zqodnie z aktualnvm
zapotrzebowaniem.

Komisja przeanalizowala Inwestycje Obce wykonywane pfzez ZBl|l4
(w zal4czeniu do protokolu).

Kierownik poinformowal, 2e ustosunkuje sig do stawianych zarzutów
na piérnie. Burmistrz dodal, 2e wsrystkie wymienione w piSmie inwestycje
w1.nikaj4 zbieiqcej dzialalnoÉci zaktadu. Komisja wyrazlla v' zwiqzku z tym
swoje zdziwienie brakiem reakcji Burmistrza na ci4gle, comiesigczne zadluhanie
sig zakladu.

WNIOSEK VII
Komisia wnioskuie. abv wszvstkie prace zlecone przez Burmistrza dla ZBM
miaty zabezpieczone Srodki na ten cel w budiecie gminv.

Komisja przyst4pila do analízy spornej kwestii wyrniany okien. Zostat
przedlohony dokument ,,Zasady i kryteria dofinansowania zakupu i wymiany
okien w lokalach naleZ4cych do rnieszkaniowego zasobu gminy w 2003 rokll".
Kierownik rnial przyzwolenie Burmistrza na wykonanie zadania,
ale przyzwolenie to nie mialo poparcia w finansach.
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Komisja powtórzylu WNIOSEK VII



Dodatkowo Komisji przedlohone zostalo pismo p. G. Palacza, audytora
wewngtrznego Urzpdu Miejskiego w Jpdrzejowie dotycz4ce przetargu
na dostawg oleju opalowego lekkiego do kotlowni osiedle w Zagalu.

Komisja poprosila Kierownika o zlohenie pisemnych wyjaSnieú dotyczqcych
tego przetargu. Dokurnenty do dnia 16 grudnia 2004 roku nie zostaly dorgczone
Komisji.
Komisja zobowiqzuje Kierownika ZB}d do wyjaSnienia sprawy na sesji Rady
Miejskiej.

Nastgpnie Kornisja dyskutowala zasadnoSó przekazywania przez Gming
Srodków dla ZBM narzecz dodatków mieszkaniowych.

WNIOSEK VIII
Komisia wnioskuie. abv od sfvcznia 2005 w budiecie sminv byla
zabezpieczana kwota na doplatv do mieszkaú socialnvch. naleina
Zarzadowi Budynkéw Mieszkalnvch.

WNIOSEK IX
Komisia zobowi4zuie Burmistrza i Kierownika ZBM do wypracowania
svstemowvch rozwiazaú gwarantuiacvch prawidlowe funkcionowanie
zakladu.

Indywidualnie wniosek postawil radny S. Fiutek w brzmieniu:

Wnioskuie. o zobowiazanie Burmistrza do rozliczenia naduZvó finansowvch
Kierownika Zarzadu Budvnkéw Mieszkalnvch i wvciagniecie stosownvch
wniosków.

Z a - l
Przeciw - 4
Wstrzymalo sip - 0
Wniosek nie zostal przyjgfy

NastEpnie Komisja poddala pod gtosowanie wniosek radnego Stanislawa
Baraúskiego.

WNIOSEK X
Komisia zobowiazuie Burmistrza do rozrvi4zania trudnei svtuacii
zaistnialei w Zarzadzie Budvnków Mieszkalnvch.



Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Wniosek przyjEty wiEkszoSci4 glosów

Czlonkowie Komisji Rewizyjnej. ,-. ,

Stefan Fiutek
Stanislaw Baraúski ..):-,..í...
Krzysztof Chalupka
Bosdan Król

Zapoznalem sip z treÉci4 proto
w Jgdrzejowie.

Przewodniczqcy Komisj i Rewizyjnej

z kontroli Zarzqdu Budynków Mieszkalnych
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